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POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
 



9. RENA SEJA 
 

ANJA BUNDERLA 
Ni dobila odgovora, koliko je pogodbena kazen za nedokončanje del v primeru Poljšice?  
 

ODGOVOR 
Pogodbenih kazni ni, ker je delo opravljeno v skladu s pogodbo in aneksi. 
Občina je z Gorenjsko gradbeno družbo sklenila gradbeno pogodbo in anekse k pogodbi, zaradi 
nepredvidenih del pri odkrivanju in sanacij priključkov na obstoječo meteorno kanalizacijo ter 
prevezavi le-teh na novozgrajen meteorni kanal, otežene izvedbe del zaradi neevidentiranih 
komunalnih vodov – vaški vodovod, dodatnih del zaradi dodatno naročene vgradnje zaščitnih 
cevi za Elektro Gorenjska d.d. in za Telekom Slovenije d.d. ter zaradi neugodnih razmer z veliko 
količino padavin v mesecu novembru 2019 in napovedanih nizkih temperatur, ki ne dovoljujejo 
vgrajevanja obrabne asfaltne plasti, prekinitve del zaradi epidemije korona virusa med 18. 3. 
2020 in 1. 4. 2020, dodatnih del postavitve granitnih robnikov ter postavitve dodatnih 
peskolovov in izdelave na novozgrajeno padavinsko kanalizacijo, zaradi povečanja vrednosti 
investicije zaradi dodatnih del in stroškov pri obnovi vodovoda, izdelavi meteorne kanalizacije 
ter javne razsvetljave, ki niso bila predvidena v projektni dokumentaciji. 
 



10. REDNA SEJA 
 

PAVEL JAKOPIČ  
Delno je zadovoljen z odgovorom.  
 

ANJA BUNDERLA  
1. Pripomba na odgovor, ki ga je občina pripravila za svetnika Jakopiča; 2. vprašanje. 
Kot svetnica je bila izločena iz občinskega sveta, vseh odborov. Na občino je poslala zahtevo po 
dokumentih, pričakovala v najkrajšem času odgovor, ki ga ni bilo, zato ji ni preostalo drugega, 
kot da je javila informacijskemu pooblaščencu.  
2. občina je neodzivna na pisanja občanov.  
3. nasmejal jo je stavek, da še do danes ni bila ugotovljena nobena kršitev, ki jih je svetnica 
prijavila organom. Pričakovala je poročilo NO o pismu iz Ljubljane, o ničnosti pogodbe zaradi 
prepovedi poslovanja. Prav tako se veliko govori o policijskih preiskavah na občini Gorje.  
4. ponovno predlaga, da se zapisniki pišejo dosledno in da se razprave povzemajo.  
5. ponovno predlaga aktivno sodelovanje vaških odborov in svetnikov pri pripravi proračuna. 
Predlagala je, da se uvede participativni proračun.  
6. glasovanje v AS Podhom; občina pravi, da ne ve koliko glasov ima občina. Bila je na seji AS 
Podhom in podžupanje je glasovala s šestimi glasovi.  
7. krožijo informacije, da je policija na občini preiskovala razpis za mini buse. Kdaj je bila policija 
na občini? 
8. zanimalo jo je, na kateri seji bo predstavljen rezultat strategije oskrbe s pitno vodo. Po 
dokumentih je razvidno, da je zadeva zaključena in v celoti plačana, izvajalec je bil pa zavod 
Marka Kapusa. 
9. OPPN Vršce; kakšno je stališče občine? Ali se nadaljuje ali se ustavi? Turistično društvo se je 
odločilo za nadaljevanje. Stališče javnosti, civilne iniciative in svetnice ostajajo enake, Vršce so 
in bodo pašnik. 
10. že na 9. redni seji je predlagala, da bi na določenih občinskih travnikih pustili rasti in cveteti 
travnike, ki bi lahko predstavljali učni herbarij. Na njen predlog ni bilo odziva oz. je bil fizični 
odziv, da so bili travniki pokošeni. Predlog še vedno ostaja.  
 

ODGOVORI 
5. občina bo proučila možnost izvedbe participativnega proračuna za naslednje proračunsko 
obdobje.  
7. policija redno prihaja na občino, zaradi dobrega sodelovanja in usklajevanja zagotavljanja 
varnosti v cestnem prometu. 
8. odgovor vam je bil podan z gradivom za 10. redno sejo. 
9. v veljavnem odloku OPN je za območje Vintgar opredeljeno, da se celostno uredi tudi z OPPN.  
10. zemljišča v območju Gorjanskega doma so zelene površine, ki služijo športnikom, občankam 
in občanom, zato morajo biti redno vzdrževana. Obcestni pasovi pa se redno kosijo zaradi 
zagotavljanja varnosti v cestnem prometu. 
 



NOVA VPRAŠANJA IN POBUDE (11. REDNA SEJA) 
 

ANJA BUNDERLA 
1. objava letnega načrta programa dela občinskega sveta z okvirnimi datumi. Težave ime, ker 
dobi en teden pred sejo veliko gradiva in potem se ga še pošilja naknadno.  
2. ponovno je poudarila, da so ljudje nezadovoljni z odzivnostjo občinske uprave. Sprašujejo po 
mailu, odgovora ne dobijo.  
3. zanima jo, zakaj se cene občinskih zemljišč in za katere se zanimajo občani iz seje v sejo višajo 
po par tisoč evrov? Recimo eno zemljišče ob Vintgarju je bilo sprva da okrog 3.000, na naslednji 
seji 7.000 evrov, sedaj pa že, misli, da skoraj 10.000 tisoč evrov. Zakaj?  
4. ni bila obveščena, ali je je občinsko zemljišče na Zatrniku prodano in če se je, kateremu 
ponudniku?  
5. oktobra je Občina Gorje nakazala zavodu Marka Kapusa 9.800 evrov. Zahtevo je že poslala na 
občino.  
6. zanima jo, ali bodo res na Pokljuko naselili rise? 
 

ODGOVORI: 
1. okviren terminski plan dela občinskega sveta bo pripravljen in objavljen na občinski spletni 
strani.  
2. občinska uprava poskuša na vsa vprašanja občanov odgovarjati redno in v čim krajšem času. 
3. prosimo, da konkretno navede katera zemljišča se višajo iz seje v sejo. 
4. postopek prodaje še ni zaključen. 
5. dokumentacija je bila poslano po e-naslovu, 25. 11. 2020. 
6. občina ni bila obveščena o naselitvi risov.  
 



URBAN JAN 
1. kdaj je predvideno asfaltiranje ceste v Mevkšu? Na robu ceste manjka še asfalt. Pohvalil je 
izvajalce za dobro opravljeno delo.  
2. izpostavil je problem parkiranja avtodomom na makadamskem in asfaltnem parkirišču 
zraven vežic v Zgornjih Gorjah. Po leti je bil kar velik problem. Prišli so proti večeru in zjutraj 
odšli. Postavili so mize, ležalnike, raztegnili tende in prespali. Velikokrat je videl, da se je redar 
kar peljal mimo, ko se bili avtodomi parkirani. Kako je dogovorjeno z redarstvom? 
3. ali je kaj novega z novim Gorjanskim domom? 
 

ODGOVOR: 
1. zadeva je že urejena.  
2. občina bo pozvala MIR, da bo pogosteje izvajal nadzor nad avtodomi.  
3. v proračunu so predvidena sredstva za izdelavo projektne dokumentacije Razvojno središče 
kulture in športa občine v TNP.



PRIMOŽ PRETNAR  
1. podal je pobudo za sanacijo cestišča od hišne številke Poljšica 44b do hišne številke 45. V času 
gradnje se je po tem delu cestišča izvajal transport z gradbenimi stroji. Cesta, ki že prej ni bila v 
dobrem stanju, je še dodatno poškodovana. Ravno tako pa bi bilo potrebno izvesti sanacijo s 
podpornim zidom v dolžini cca. 30 do 40 metrov. 
2. potem pa se je še zahvalil; prva in druga faza na Poljšici sta zaključeni. Potrebni so še manjši 
lepotni popravki in potem bo Poljšica ena izmed bolje urejenih vasi. Vaščani so na to zelo 
ponosni in se je ob tej priložnosti najlepše zahvalil gospodu županu, ki je vložil veliko veliko 
naporov, da je projekt uspešno izveden. Občinski upravi, ki je bila ažurni partner pri projektu, 
kljub kadrovski podhranjenosti v tistem obdobju. Od občinske uprave je dobival odgovore v eni 
uri. Vaščanom, ki so s svojim znanjem, predlogi in angažiranostjo pripomogli, da je bil projekt 
na Poljšici uspešno izveden. Osebno pa se je zahvalil Marjanu, ki je bil pripravljen prisluhniti 
željam in potrebam vaščanom in s tem dejanjem močno izboljšal kvaliteto življenja na vasi. 
Posebna zahvala gre poljšiškim gospodinjam, ki so skrbele, da ni primanjkovalo kave, čaja in 
vode in sokov za delavce. Leto gradnje je kar dolgo obdobje in prišli so tako slabi kot dobri 
trenutki. Na koncu so se z vsemi razšli v prijateljskem odnosu in obljubo, če se kje srečajo, da 
gremo z veseljem na kavo. 
 

ODGOVOR: 
1. sanacija ceste in podpornega zidu bo najkasneje urejena v sklopu ureditve fekalnega kanala.  
 



IVAN RATEK (občinski svetnik) 
1. pritožbe dobiva s postaje s Krnice. Avtobusi se ustavljajo, turisti gredo na potrebo, ki jo 
opravijo kar za ograjo, od koder zelo smrdi. Predlagal je, da se tam postavi WC.  
2. zapisniki niso vredu.  
3. na avtobusni postaji zraven Mercator trgovine, proti Pokljuki, kjer je križišče za Grabče in 
blokom, je potrebno nekaj narediti. Ve, da je občina že nekajkrat pošiljala na direkcijo prošnjo 
za postavitev ogledala, pa ga še ni. Na avtobusni postaji stojijo avtobusi, tovornjaki.  
 

ODGOVOR: 
1. wc je predviden v proračunu 2021. 
2. zapisniki se bodo pisali po poslovniku.  
3. občina na državnih cestah ni pristojna postavljati prometno signalizacijo. Kot že ugotavljate, 
je občina večkrat naslovila prošnjo za postavite ogledala na DRSI, vsakih neuspešno. Bomo 
ponovno poslali prošnjo za postavite ogledala.  
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